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Protokoll 
Föräldramöte AIKHANDBOLL P98 
Datum: 2010-04-21 
Tid: 19:15 
Plats: Skytteholmskolan 
Närvarande  1(2) Tränare, 16(15) föräldrar 
 
Tack till alla föräldrar som deltog. 
 
1) Eken Cup. 

19 har svarat hittills om spel i Eken 
15 Spelar alla dagar, 2 spelar vissa dagar, 2 Kommer ej att spela  
Tränarna kommer att diskutera antal lag, vi vill inte hamna i situationen som förra året då 
vi i slutspelet var tvungen att ställa in ett lag pga. för få spelare plötsligt. 
Det verkar som om gruppspelet kommer att vara under Fre-Sön, inga officiella uppgifter 
ännu. 
 

2) Eken Cup kök 
Vi kommer att ha 2 pass i år 
Middag Lördag 19 juni kl 16-21 (servering 17-20) Gubbängskolan 
Frukost Söndag 20 juni kl 6-10 (servering 7-9) Gubbängskolan 
Vi måste vara minst 9 st per pass för att det skall flyta. 
Vi har fått Gubbänskolan eftersom vi har en relativt stor trupp. 
De lag med mindre trupp, har fått Hökarängskolan där varje pass behöver 6 pers. 
P98 tror att det skall räcka med 1 pass / spelare., blir det problem blir det dubbelpass. 
Föräldrar som har barn i flera lag har nämnt att de bara vill ta pass i det andra laget. 
Om detta sker kan det bli problem för P98 bemanningen. 
Vi får se på hela bilden närmare Eken.  

 
3) Resan till Fredrikshamn 

Susanna och Elizabeth presenterade resan och priser. 
Bindande anmälan, prel. priser och annan information ligger på hemsidan under 
Dokument. 

 
4) Pengar till Lagkassan 

Vi måste börja fylla på lagkassan till bidrag tex. till resan till Fredrikshamn., 
Träningsoveraller, och andra utgifter. 
4000 SEK räcker inte långt 

 
a) Lagavgifter för att fylla på kassan var heller inget som vi skall göra inför nästa år. 
b) Sponsring: Alla försöker hitta någon som kan sponsra oss.  

Får ni napp med ngt företag så kontakta Agneta (Fred) som är sponsoransvarig som 
skall se till att allt som vi säger till Sponsorn uppfylls. 

c) Försäljning av Lotter, lökar etc. ville Föräldragruppen fortfarande inte satsa på. 
d) Däremot punktinsatser som ex Loppis, paketera utskick, dela ut kataloger 

Någon som ramlar över något kontakta Malin (Anton) 
Tara (Ingvar) kollar upp om Loppis 

e) Träningsturneringar och cuper etc är något vi behöver undersöka speciellt försäljning 
runt turneringen är något vi kan tjäna pengar på. 
Martin (Erik/Johan) kollar upp Tider och kostnader för Råsta och Tallbacka 
Claes (Jacob) och Thomas (Nicolas) kollar med SL-hallen i Rissne. 
Viktigt att tänka på att vi själva skall ha försäljningen. 
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5) Träning i vår: 
Vi försöker flytta fredagstiden till samträning med F97, info kommer på hemsidan: 
Torsdagar fortsätter vi i Skytteholm men med löpning kl 18:00 sedan träning kl 19:00 
inomhus. Sedan kanske vi flyttar utomhus om vädret/gräset tillåter. 
 

6) Seriespel 10/11 
a) Vi kommer att anmäla 2 lag i P98 serien, detta pga i P99 serien kunde vi inte fullfölja 

serien pga manfall. 
b) Som det ser ut just nu kommer vi att kunna spela i Elitserien. 

Kerstin informerade att det kan vara en risk att spela i Elitserien då risken finns att vi 
kan förlora många matcher och lusten försvinner. 
Kerstin har tagit upp detta på en samling på träningen och diskuterat med killarna, tag 
gärna upp frågan med killarna hemma och diskutera frågan. 
Det är killarna som mer eller mindre får bestämma. 
För att klara Eliten måste spelare förbinda sig att träna regelbundet helst 2 ggr/vecka  

c) Sedan har vi ett lag till i Reserven där alla kan vara med, men främst de som inte 
spelade förra matchen med lag i den andra serien. 
 

7) Matchtröjor: 
Vi väntar på möte med AIK Handboll ledning, AIK Handboll har dåligt med pengar och 
har ett generellt inköpsstopp så därifrån kan vi inte förvänta oss något nytt matchställ i år. 
Ev. behöver vi byta pga de växt, tror alla tröjor är i stl 164 så vi borde klara oss ett tag till 
på de tröjor vi har, och ev stödköpa enstaka tröjor 
Får vi en sponsor kan vi välja att använda pengarna till detta.  
vi är 22 så 25 tröjor a 500 + tryckkostnader blir en del pengar. 
 

8) Träningsoveraller 10/11 
Elizabeth (Alex) tar fram förslag så vi snabbt kan komma till skott till hösten 
Det bästa vore om vi kunde köra med samma overall som Fotboll Innebandy, så de som 
spelar där räcker med 1 overall. 

 
Övriga frågor: 
1) Synpunkt på gemensam stretchning efter träning kom upp. 
2) Vår avslutning: någon typ av våravslutning kommer det att bli, och tanken är då i Ursvik 

med grillning och ev brännbollsmatch. 
 
Kerstin – Tränare 
Bruno – Tränare 
Daniel – Tränare 
Thor – Lagledare, Webbmaster:  
Martin – Evenemang, Träningsmatcher, Cuper:  
Nina – Ekonomi  
Malin – Försäljningsansvarig  
Agneta – Sponsoransvarig 
Eva – Aktivitet/Fest 
Elizabeth – Aktivitet/Fest 
Tara – Aktivitet/Fest  
 
 
Tack för visat intresse 
 
Mvh 
Thor Hestås 
 


